
Protokół Nr XXIX/22
z obrad XXIX Sesji Rady Powiatu Zambrowskiego, która odbyła się w dniu 14 listopada 

2022 roku, w godz. 1000- 1 130.

Obradom przewodniczył p. Zenon A. Wójcik - Przewodniczący Rady Powiatu 

Zambrowskiego.

W Sesji uczestniczyło 17 radnych. (lista obecności w załączeniu protokołu)

Proponowany porządek posiedzenia:
1. Otwarcie posiedzenia.

2. Złożenie ślubowania przez radnego powiatu.

3. Przedstawienie porządku obrad XXIX Sesji Rady Powiatu.

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji Rady Powiatu.

5. Informacja Przewodniczącego Zarządu o pracy Zarządu Powiatu między Sesjami.

6. Interpelacje i zapytania radnych.

7. Podjęcie uchwały w sprawie:

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zambrowskiego na lata 2022 - 

2026;

b) zmian w budżecie Powiatu Zambrowskiego na rok 2022;

c) zmieniającej uchwałę w sprawie określenia rodzajów zadań i wysokości środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przypadających 

według algorytmu w 2022 roku na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej 

i społecznej oraz zatrudniania osób niepełnosprawnych w Powiecie Zambrowskim;

d) ustalenia wysokości opłat za usunięcie pojazdu z drogi i jego przechowywanie na 

parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów spowodowanych wydaniem dyspozycji 

usunięcia pojazdu;

e) zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw 

Społecznych.

8. Informacja o funkcjonowaniu Centrum Obsługi Placówek Opiekuńczo-Wychowawczych 

w Zambrowie.
9. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2021/2022.

10. Informacje nt. analizy oświadczeń majątkowych złożonych przez radnych powiatu.

11. Informacje nt. analizy oświadczeń majątkowych złożonych przez członków zarządu 

powiatu, sekretarza powiatu, skarbnika powiatu, kierowników jednostek organizacyjnych 
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powiatu, członka organu zarządzającego powiatową osobą prawną oraz osób wydających 

decyzje administracyjne w imieniu starosty.

12. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.

13. Wnioski i oświadczenia radnych.

14. Sprawy różne. .

15. Zakończenie obrad. Zakończenie obrad.

Ad. 1 Otwarcie posiedzenia

Obrady XXIX Sesji Rady Powiatu Zambrowskiego otworzył Przewodniczący Rady 

Powiatu - Pan Zenon A. Wójcik, który powitał radnych i zaproszonych gości.

Na podstawie listy obecności stwierdził, że w Sesji bierze udział 17 radnych, co stanowi 

quorum do podejmowania prawomocnych uchwał Rady Powiatu.

Ad. 2 Złożenie ślubowania przez radnego powiatu

Przewodniczący Rady Powiatu - Pan Zenon A. Wójcik poinformował, że wygasł 

mandat Pana Zbigniewa T. Jacha, a na jego miejsce wstępuje Pan Andrzej Bałazy. Następnie 

odczytała obwieszczenie Komisarza Wyborczego w Łomży w sprawie wygaśnięcia mandatu 

radnego Rady Powiatu Zambrowskiego oraz postanowienie w sprawie obsadzenia mandatu 

radnego Rady Powiatu Zambrowskiego. Powiedziała że stosownie do art. 20 ust. 1 ustawy 

o samorządzie powiatowym radny przed objęciem mandatu składa ślubowanie. Poprosiła 

o powstanie Pana Andrzeja Bałazego, który odczytał treść ślubowania.

Ad. 3 Przedstawienie porządku obrad XXIX Sesji Rady Powiatu

Przewodniczący Rady Powiatu odczytał porządek obrad XXIX Sesji. Poprosił 

o zgłaszanie uwag i wniosków dotyczących porządku obrad.

Uwag dotyczących projektu porządku obrad nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że porządek obrad XXIX Sesji Rady 

Powiatu przyjęto przez aklamację.

Ad. 4 Przyjęcie protokołów z poprzednich Sesji Rady Powiatu

Pan Zenon A. Wójcik - Przewodniczący Rady Powiatu powiedział, że protokół 

z XXVIII Sesji był wyłożony do wglądu wszystkich radnych.

Poprosił o zgłaszanie ewentualnych uwag do projektu protokołu z XXVIII sesji.

Uwag nie wniesiono, wobec czego Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie 

wniosek o przyjęcie przez Radę Powiatu, projektu protokołu z XXVIII Sesji Rady Powiatu.
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Przeprowadzono głosowanie imienne. W głosowaniu uczestniczyło 16 radnych.

(imienny wykaz głosowania w załączeniu protokołu)

Protokół z XXVIII Sesji przyjęto 15 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym”.

Ad. 5 Informacja Przewodniczącego Zarządu o pracy Zarządu Powiatu między Sesjami

Informację o pracy Zarządu Powiatu w okresie między Sesjami przedstawił Starosta 

p. Zbigniew Jach. (Informacja w załączeniu protokołu)

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zenon A. Wójcik poprosił o zgłaszanie uwag 

i zapytań dotyczących informacji Przewodniczącego Zarządu o pracy Zarządu Powiatu 

między Sesjami.

Uwag i zapytań nie wniesiono.

Ad. 6 Interpelacje i zapytania radnych

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zenon A. Wójcik poinformował, że w okresie 

między sesjami wpłynęła jedna interpelacja p. Stanisława Rykaczewskiego, którą następnie 

odczytał. Poprosiła o zgłaszanie zapytań.

Zapytań nie zgłoszono.

Na obrady Rady Powiatu Zambrowskiego przybył radny p. Eugeniusz Kaczyński.

Ad. 7a Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Zambrowskiego na lata 2022 - 2026

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zenon A. Wójcik powiedział, że radni otrzymali do 

zapoznania w materiałach na sesję projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Zambrowskiego na lata 2022 - 2026. Poinformował, że projekt uchwały 

był przedmiotem posiedzenia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego. Poprosił 

Przewodniczącego Komisji o przedstawienie opinii.

Pan Rafał Pomazański - Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego poinformował, że komisja zapoznała się z projektem uchwały i zaopiniowała 

go pozytywnie.

Następnie Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie pytań i uwag dotyczących 

projektu uchwały.

Uwag i zapytań dotyczących projektu uchwały nie zgłoszono.
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Przewodniczący Rady Powiatu p. Zenon A. Wójcik odczytał projekt uchwały w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zambrowskiego na lata 2022 - 2026 

i poddał go pod głosowanie.

Przeprowadzono głosowanie imienne. W głosowaniu uczestniczyło 17 radnych.

(imienny wykaz głosowania w załączeniu protokołu)

Uchwała Nr XX1X/179/22 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Zambrowskiego na lata 2022 - 2026 została podjęta 16 głosami „za”, przy 1 głosie 

„przeciwnym”.

Ad, 7b Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Zambrowskiego na 2022 rok

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zenon A. Wójcik powiedział, że radni otrzymali do 

zapoznania w materiałach na sesję projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu 

Zambrowskiego na 2022 rok. Poinformował, że projekt uchwały był przedmiotem 

posiedzenia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego. Poprosił Przewodniczącego 

Komisji o przedstawienie opinii.

Pan Rafał Pomazański - Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego poinformował, że komisja zapoznała się z projektem uchwały i zaopiniowała 

go pozytywnie.

Następnie Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie pytań i uwag dotyczących 

projektu uchwały.

Pan Stanisław Rykaczewski poprosił o udzielenie informacji, czy jednostki oświatowe 

składały wnioski do budżetu powiatu i czy zostały one uwzględnione.

W odpowiedzi p. Jolanta Ołdakowska - Skarbnik Powiatu poinformowała, że jednostki 

oświatowe składały wnioski do budżetu powiatu o zwiększenie środków i zostały one 

uwzględnione.

Więcej uwag i zapytań dotyczących projektu uchwały nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zenon A. Wójcik odczytał projekt uchwały w sprawie 

zmian w budżecie Powiatu Zambrowskiego na 2022 rok i poddał go pod głosowanie. 

Przeprowadzono głosowanie imienne. W głosowaniu uczestniczyło 17 radnych.

(imienny wykaz głosowania w załączeniu protokołu)

Uchwała Nr XXIX/180/22 w sprawie zmian w budżecie Powiatu Zambrowskiego na 

2022 rok została podjęta jednogłośnie.
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Ad. 7c Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia rodzajów zadań
i wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 
przypadających według algorytmu w 2022 roku na realizację zadań z zakresu 
rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudniania osób niepełnosprawnych 
w Powiecie Zambrowskim

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zenon A. Wójcik powiedział, że radni otrzymali do 

zapoznania w materiałach na sesję projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

określenia rodzajów zadań i wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych przypadających według algorytmu w 2022 roku na realizację zadań 

z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudniania osób niepełnosprawnych 

w Powiecie Zambrowskim. Poinformował, że projekt uchwały był przedmiotem posiedzenia 

Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw Społecznych. Poprosił Przewodniczącego Komisji 

o przedstawienie opinii.

Pan Piotr Szeligowski - Przewodniczący Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw 

Społecznych poinformował, że komisja zapoznała się z projektem uchwały i zaopiniowała 

go pozytywnie.

Następnie Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie pytań i uwag dotyczących 

projektu uchwały.

Uwag i zapytań dotyczących projektu uchwały nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zenon A. Wójcik odczytał projekt uchwały 

zmieniający uchwałę w sprawie określenia rodzajów zadań i wysokości środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przypadających według 

algorytmu w 2022 roku na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej 

oraz zatrudniania osób niepełnosprawnych w Powiecie Zambrowskimi i poddał go pod 

głosowanie.

Przeprowadzono głosowanie imienne. W głosowaniu uczestniczyło 17 radnych.

(imienny wykaz głosowania w załączeniu protokołu)

Uchwała Nr XXIX/181/22 zmieniająca uchwałę w sprawie określenia rodzajów zadań 

i wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

przypadających według algorytmu w 2022 roku na realizację zadań z zakresu rehabilitacji 

zawodowej i społecznej oraz zatrudniania osób niepełnosprawnych w Powiecie 

Zambrowskim została podjęta jednogłośnie.
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Ad. 7d Podjęcie uchwały w ustalenia wysokości opłat za usunięcie pojazdu z drogi i jego 
przechowywanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów spowodowanych 
wydaniem dyspozycji usunięcia pojazdu

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zenon A. Wójcik powiedział, że radni otrzymali do 

zapoznania w materiałach na sesję projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat 

za usunięcie pojazdu z drogi i jego przechowywanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości 

kosztów spowodowanych wydaniem dyspozycji usunięcia pojazdu. Poinformował, że projekt 

uchwały był przedmiotem posiedzenia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego. Poprosił 

Przewodniczącego Komisji o przedstawienie opinii.

Pan Rafał Pomazański - Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego poinformował, że komisja zapoznała się z projektem uchwały i zaopiniowała 

go pozytywnie.

Następnie Przewodniczący poprosił o zgłaszanie pytań i uwag dotyczących projektu 

uchwały.

Pan Stanisław Rykaczewski powiedział, że w uzasadnieniu do projektu uchwały 

napisano, że został ogłoszony i rozstrzygnięty przetarg na usuwanie pojazdów z drogi 

i ich przechowywanie na parkingu strzeżonym oraz podpisana została umowa z wykonawcą 

na nowe stawki. Zapytał dlaczego tak postąpiono i kto tę umowę podpisał, jeżeli uchwała nie 

został jeszcze podjęta.

W odpowiedzi p. Ireneusz Ślesiński powiedział, że nie widział tej umowy, ale 

najprawdopodobniej podpisał ją Pan Starosta i Pan Wicestarosta. Została ona sprawdzona 

przez prawnika, który nie miał żadnych zastrzeżeń, Zadanie będzie realizowane według 

stawek z tej uchwały dopiero od 1 stycznia 2023 roku, jednak należy wszystko zrobić, aby 

zabezpieczyć ciągłość realizacji zadania.

Pan Michał Denkiewicz - Naczelnik Wydziału Komunikacji i Transportu 

poinformował, że procedura przetargowa na usuwanie pojazdów z drogi i ich 

przechowywanie na parkingu strzeżonym została zakończona i dzięki temu stawki 

w przyszłym roku będą niższe. Na chwilę obecną nie podpisano jeszcze umowy.

Więcej uwag i zapytań dotyczących projektu uchwały nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zenon A. Wójcik odczytał projekt uchwały w sprawie 

ustalenia wysokości opłat za usunięcie pojazdu z drogi i jego przechowywanie na parkingu 

strzeżonym oraz wysokości kosztów spowodowanych wydaniem dyspozycji usunięcia 

pojazdu i poddał go pod głosowanie.
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Przeprowadzono głosowanie imienne. W głosowaniu uczestniczyło 17 radnych.

(imienny wykaz głosowania w załączeniu protokołu)

Uchwała Nr XXIX/182/22 w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie pojazdu 

z drogi i jego przechowywanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów 

spowodowanych wydaniem dyspozycji usunięcia pojazdu została podjęta 12 głosami „za”, 

przy 5 głosach „wstrzymujących”.

Ad. 7e Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Komisji Zdrowia, 
Rodziny i Spraw Społecznych

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zenon A. Wójcik powiedział, że radni otrzymali do 

zapoznania w materiałach na sesję projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie 

powołania Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw Społecznych. Poinformował, że radny Pan 

Andrzej Bałazy zgłosił akces do pracy w Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw Społecznych. 

Następnie odczytał wniosek i poprosił o zgłaszanie pytań i uwag dotyczących projektu 

uchwały.

Pan Jacek Murawski wystąpił z wnioskiem formalnym o rozszerzenie składu Komisji 

Zdrowia, Rodziny i Spraw Społecznych o radnego p. Kazimierz Dmochowskiego.

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zenon A. Wójcik poddał go pod głosowanie 

zgłoszony wniosek.

Przeprowadzono głosowanie imienne. W głosowaniu uczestniczyło 17 radnych.

(imienny wykaz głosowania w załączeniu protokołu)

Wniosek przyjęto 8 głosami „za”, przy 4 głosach „przeciwnych” i 5 głosach 

„wstrzymujących”.

Więcej uwag i zapytań dotyczących projektu uchwały nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zenon A. Wójcik odczytał projekt uchwały 

zmieniający uchwałę w sprawie powołania Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw Społecznych 

i poddał go pod głosowanie.

Przeprowadzono głosowanie imienne. W głosowaniu uczestniczyło 17 radnych.

(imienny wykaz głosowania w załączeniu protokołu)

Uchwała Nr XXIX/183/22 zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Komisji 

Zdrowia, Rodziny i Spraw Społecznych została podjęta jednogłośnie.
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Ad. 8 Informacja o funkcjonowaniu Centrum Obsługi Placówek Opiekuńczo-
Wychowawczych w Zambrowie

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zenon A. Wójcik powiedział, że wszyscy radni 

otrzymali w materiałach na sesję informację o funkcjonowaniu Centrum Obsługi Placówek 

Opiekuńczo-Wychowawczych w Zambrowie. Poinformował, że była ona przedmiotem 

posiedzenia Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw Społecznych. Poprosił Przewodniczącego 

Komisji o przedstawienie opinii.

Pan Piotr Szeligowski - Przewodniczący Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw 

Społecznych poinformował, że komisja przyjęła informację przez aklamację.

Uwag i pytań dotyczących informacji nie zgłoszono.

Informacja o funkcjonowaniu Centrum Obsługi Placówek Opiekuńczo- 

Wychowawczych w Zambrowie została przyjęta przez aklamację.

Ad. 9 Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2021/2022

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zenon A. Wójcik powiedział, że wszyscy radni 

otrzymali w materiałach na sesję informację o stanie realizacji zadań oświatowych za rok 

szkolny 2021/2022. Poinformował, że była ona przedmiotem posiedzenia Komisji Oświaty. 

Poprosił Przewodniczącego Komisji o przedstawienie opinii.

Pan Krzysztof Czajkowski - Przewodniczący Komisji Oświaty poinformował, 

że komisja przyjęła informację przez aklamację.

Radni i obecni na sesji dyrektorzy jednostek oświatowych omówili sprawy związane 

z funkcjonowaniem szkół, zdawalnością matur, zdawalnością egzaminów zawodowych oraz 

koniecznością zapewnienia środków na zajęcia dodatkowe, które są niezbędne dla uczniów, 

aby mogli przygotować się do egzaminów, co z pewnością podniesie wskaźnik zdawalności.

Uwag i pytań dotyczących informacji nie zgłoszono.

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2021/2022 została 

przyjęta przez aklamację.

Ad. 10 Informacja nt. analizy oświadczeń majątkowych złożonych przez radnych powiatu

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zenon A. Wójcik przedstawił informację nt. analizy 

oświadczeń majątkowych złożonych przez radnych powiatu. Poinformował, 

że zainteresowani mogą szczegółowo zapoznać się z nią w Biurze Rady. Poprosiła 

o zgłaszanie uwag dotyczących przedstawionej informacji.

Uwag dotyczących informacji nie zgłoszono.
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Informacje nt. analizy oświadczeń majątkowych złożonych przez radnych powiatu 

została przyjęta przez aklamację.

Ad. 11 Informacja nt. analizy oświadczeń majątkowych złożonych przez członków zarządu 
powiatu, sekretarza powiatu, skarbnika powiatu, kierowników jednostek 
organizacyjnych powiatu, członka organu zarządzającego powiatową osobą 
prawną oraz osób wydających decyzje administracyjne w imieniu starosty

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zenon A. Wójcik poprosił o przedstawienie 

informacji nt. analizy oświadczeń majątkowych złożonych przez członków zarządu powiatu, 

sekretarza powiatu, skarbnika powiatu, kierowników jednostek organizacyjnych powiatu, 

członka organu zarządzającego powiatową osobą prawną oraz osób wydających decyzje 

administracyjne w imieniu starosty.

Pan Ireneusz Ślesiński - Sekretarz Powiatu odczytał informację nt. analizy oświadczeń 

majątkowych złożonych przez członków zarządu powiatu, sekretarza powiatu, skarbnika 

powiatu, kierowników jednostek organizacyjnych powiatu, członka organu zarządzającego 

powiatową osobą prawną oraz osób wydających decyzje administracyjne w imieniu starosty

Przewodniczący Rady poinformowały, że zainteresowani mogą szczegółowo zapoznać 

się z nią w Biurze Rady. Poprosiła o zgłaszanie uwag dotyczących przedstawionej informacji.

Uwag dotyczących informacji nie zgłoszono.

Informacje nt. analizy oświadczeń majątkowych złożonych przez członków zarządu 

powiatu, sekretarza powiatu, skarbnika powiatu, kierowników jednostek organizacyjnych 

powiatu, członka organu zarządzającego powiatową osobą prawną oraz osób wydających 

decyzje administracyjne w imieniu starosty została przyjęta przez aklamację.

Ad. 12 Udzielenie odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych

Pan Zenon A. Wójcik - Przewodniczący Rady Powiatu odczytał odpowiedź jaka 

została udzielona na interpelację p. Stanisława Rykaczewskiego.

Ad. 13 Wnioski i oświadczenia radnych

W punkcie 13 nie zgłoszono żadnych wniosków i oświadczeń.

Ad. 14 Sprawy różne

Pan Jacek Murawski zapytał dlaczego na nagraniach z sesji Rady Powiatu nie ma 

napisów dla niesłyszących, co wynika z przepisów ustawy o dostępności cyfrowej stron. 

Ponadto chciałby wiedzieć kiedy zostanie wprowadzony na sesji system głosowania 

elektronicznego, który był zakupiony w starostwie na początku kadencji.
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W odpowiedzi p. Przewodniczący powiedział, że jeżeli będzie wola większości 

radnych to zostanie to wprowadzone.

Pan Michał Krajewski powiedział, że szeroko było komentowane otwarcie 

McDonalda w Zambrowie i chciałby wiedzieć, czy było to takie ważne wydarzenie, że 

wymagało obecności Panów Starosty i Wicestarosty. Jego zdaniem wystarczyłaby tylko jedna 

osoba jako reprezentacja powiatu.

Pan Jacek Murawski zwracając się do Pana Starosty zapytał w jakich dniach 

i godzinach, po godzinach pracy przyjmuje interesantów w sprawie skarg i wniosków.

W odpowiedzi p. Zbigniew Jach - Starosta Zambrowski poinformował, że codziennie 

jest obecny w pracy od godziny 6.00 rano, a ponadto jest zawsze dostępny telefonicznie. 

Jeżeli w sprawach służbowych musi wyjść z urzędu, to zastępuje go Wicestarosta lub 

Sekretarz. Do tej pory z tego tytułu nie było żadnych skarg.

Pan Jacek Murawski stwierdził, że w takim razie społeczeństwo jest wprowadzane 

w błąd, ponieważ na stronie powiatu jest informacja, że Starosta przyjmuje interesantów 

w każdą środę od godziny 15.30 do godziny 16.00.

Następnie powiedział, że jest ochrona danych osobowych, więc dlaczego codziennie rano jest 

wykładana lista obecności pracowników. Był w pełni sprawny system elektroniczny wejść 

pracowników do urzędu, gdzie odbijano kartę, a teraz ponownie wprowadzono listę, która 

leży na korytarzu. Ponadto poinformował, że na stronie BIP nie są na bieżąco publikowane 

zarządzenia Starosty.

W odpowiedzi Pan Starosta powiedział, że system elektroniczny nadal funkcjonuje, 

a listę wprowadzono, aby doprowadzić załogę do porządku. Jeżeli chodzi o zarządzenia, 

to sprawdzi i zostanie to uzupełnione.

Ad. 15 Zakończenie obrad

Po wyczerpaniu głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu 

p. Zenon A. Wójcik podziękował radnym i zaproszonym gościom za udział w obradach 

XXIX sesji i zakończył posiedzenie Rady Powiatu Zambrowskiego.

(materiały w załączeniu)

wa A. Kalinowska

Protokałó^ała Przewodniczący Rady

PRZEWO!
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